
Usnesení 6/2024 ze schůze zastupitelstva obce Jehnědí 
konané dne: 13.5.2024,  č.j. OUJ/83/2024 

 
 

Zastupitelstvo obce schvaluje: 

 
Usnesení k bodu. č. 1 
návrh programu dnešního jednání zastupitelstva obce, ověřovatele zápisu jednání zastupitelstva 

obce:  Milan Pospíšil,  Vojtěch Prokeš,  zapisovatel:  Věra Doubková   

(Výsledek  hlasování: Pro: 7,  Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

Usnesení k bodu č.5:  

nabídku na  informační systém Munipolis a vytvoření www stránek obce Jehnědí  firmou  Munipolis 

dle cenové nabídky    

(Výsledek  hlasování: Pro: 7,  Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

Usnesení k bodu č.6:  

povoluje v souladu s ustanovením § 23 odst. 3 a 5 zákona č. 561/2004 Sb., Zákon o předškolním, 

základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon) Základní škole a Mateřské 

škole Jehnědí, IČ 75016133, pro školní rok 2024/2025 výjimku z počtu dětí ve třídě mateřské školy  

z 24 dětí na 26 dětí na školní rok 2024/2025 za předpokladu, že toto zvýšení počtu dětí nebude mít 

vliv  na újmu kvality  vzdělávací činnosti školy a budou  splněny podmínky bezpečnosti a ochrany 

zdraví dětí.  

(Výsledek  hlasování: Pro: 7,  Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

Usnesení k bodu č.7:  

záměr směny části pozemku ve vlastnictví obce Jehnědí 
p.č. 877/42 orná půda – nově označený jako p.č. 877/70 o výměře  436 m2 , v k.ú Jehnědí  
za část pozemku ve vlastnictví soukromé osoby  p.č. 897/1 orná půda – nově označený jako p.č. 
897/3  o výměře  436 m2 v k.ú. Jehnědí 
Nedílnou součástí záměru je situační výkres 
(Výsledek  hlasování: Pro: 7,  Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

Usnesení k bodu č. 8:  

rozpočtové opatření č. 2/2024 

(Výsledek  hlasování: Pro: 7,  Proti: 0, Zdržel se: 0) 

 

 

Zastupitelstvo obce bere na vědomí: 

 

K bodu č. 2  
Kontrolu zápisu z minulé schůze 

 
K bodu č. 3:  

informaci  k získaným dotacím z Pardubického kraje (POV)  

 



K bodu č. 4:  

Informaci  ke stavebním akcím: 

 Martin Motyčka podal informace o stavební akci  ve Hliňáku, zastupitelstvo obce bere 

na vědomí  pořízení oplocení do Hliňáku, dále informoval o připravované opravě 

fasády na kabinách (Pardubický kraj schválil dotaci na opravu fasády) 

 Starosta obce informoval o opravě  místní komunikace  od pomníku ke křiž. na 

Sudislav n.O. , firma Strabag  nastoupí  tento týden  

 Starosta obce informoval zastupitelstvo o připravovaném posezení u lesa  

 Místostarosta Vlastimil Fikejz obce informoval o připravovaném  obložení ve výdejně  

obědů v hasičárně  

 Místostarosta obce Zdeněk Suchomel informoval o přípravě instalace klimatizace 

v prodejně  

 Starosta  obce informoval o ukončené akci – podřezání zdiva  sokolovny, bylo nutné 

opravit obložení na sále v sokolovně  

 

 

Zastupitelstvo obce ukládá: 

 

 

 

 
Zapsala: Věra Doubková     Milan Myšák, starosta obce  
 

  
Zápis ověřili:   
Milan Pospíšil 
 
 
Vojtěch Prokeš 

 


